

# KOVÁCS KATALIN

képzőművész

8778 Újudvar, Dózsa György u. 12.



1965-ben született Kaposváron. 1988-ban matematika-rajz szakos diplomát szerzett a szegedi Tanárképző Főiskolán. Kaposvár és Nagykanizsa után ma Újudvaron tanít. Tanítványai sikereket értek el megyei és országos rajzpályázatokon. Alkotótevékenysége korábban a sokszorosító grafika, a rézkarc, néhány éve pedig a festés technikájához kötődik. Tagja a Kapos Art és a Zala Art Képző- és Iparművészeti Egyesületnek. Alkotótáborok, csoportos kiállítások rendszeres résztvevője. Kiállításai 1994-ben és 1996-ban Nagykanizsán volt Stampler Lajossal együtt. Díjat kapott a Megyei Rajztanárok Tárlatán és Nagykanizsa 750. évfordulójára rendezett kiállításon.

1965 in Kaposvár geboren. 1988 bekam sie an der PH. Szeged das Lehrerdiplom in Matematik und Kunsterziehung. Zur Zeit - nach Kaposvár und Nagykanizsa - lehrt sie in Újudvar. Ihre Schüler hatten schöne Erfolge an Komitats- und Landeszeichenwettbewerbe. Früher konzentrierte sich ihre schaffende Arbeit auf das Gebiet von Vervielfältigungsgraphik, Kupferradierung, und seit einigen Jahren auf die Technik der Malerei. Mitglied des Künstlerverbandes Kapos-Art und Zala-Art. Regelmässiger Teilnehmer verschiedener Künstlerkolonien und Kollektivausstellungen. 1994 und 1996 gemeinsame Ausstellung mit Lajos Stampler in Nagykanizsa. Preis bekommen an der Ausstellung der Kunsterzieher des Komitates und an der Ausstellung des 750. Jahresfeier von Nagykanizsa.

She was born in Kaposvár 1965. She got a degree in Mathematics and Art at the Szeged Teacher Training College in 1988. Having worked in Kaposvár and Nagykanizsa, she teaches in Újudvar at present. Her pupils have won awards in county and national competitions in drawing. Earlier she was engaged in reproductive graphics and engraving, however for some years she has been favouring painting. She is a member of Kapos Art and Zala Art Societies of Arts and Crafts. She has been a regular participant in art colonies and collective exhibitions. Together with Lajos Stampler she had exhibitions in Nagykanizsa in 1994 and 1996. She won awards at the Zala County Art Teachers' Exhibition and at the exhibition commemorating the 750th anniversary of the foundation of Nagykanizsa.